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VAN DE BESTUURSTAFEL
ALG E[,II EN E LED ENVERGAD ERT N G
Maandag 24 oktober hebben we onze Algemene
Ledenvergadering gehouden. Een samenvatting :

de gaande- en komende secretaris respectieve-
Iijk Herman Hulsegge en Jan Rijzer hadden een
uitgebreid Jaarverslag gernaakt. tVlet name de
enorme stijging in het aantal rode kaarten zorgde
voor beroering. We gaan er van uit dat deze
trend nlet doorzet. Daarna was het de beurt aan
penningmeester Erik [\tlulder. Hij moest helaas
een verlies (conforrn begroting)presenteren en
gef ook aan de begroting voor het komende jaar
niet sluitend te krijgen. Hij vroeg aandacht voor
een aantal zaken, zo worden enkele prijzen in de
kantlne verhoogd, wordt de contributie wedercm
met 5 "h verhoogd en wordt een ieders verant-
woordelijkheid gevraagd bij het enorme aantal
vrije consurnpties. Zaken als het licht uit doen in
een kleedkamer en de deur dicht in verband met
de draaiende verlvarming blijken ook niet van-
zelfsprekend te zijn De bestuursverkiezing
bracht het formele afscheid van Gerrit Abbink,
terwijl ook Herman Hulsegge na jaren bestuurs-
lidrnaatschap afscheid nam. Herman heeft vitale
functies als penningmeester en secretaris
bekleed. DETO is Herrnan veel dank verschul-
digd. AIs bestuur nemen we in een informele
sfeer nog afscheid van elkaar. Herman bedankt !

BELEID,SPT.A'T'
Vervolgens is het Beleidsplan DETO 2005-2008
uitgedeeld. De missie van het bestuur is ; 'De
gehele vereniging DETO op hoofdklasse niveau
laten acteren". De belangrijkste doelstellingen
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in- en externe communicatie verder verbeteren
r organisatie upgraden
- financieel mogelijk maken dat doelstellingen
kunnen worden gerealiseerd
Voor elke doelstelling is een commissle actief,
zodat het realiseren van de doelstelling een con*
tinue proces is en het beleidsplan niet na 3 jaar
uit de kast komt en de schouders worden opge-
haald en met een "het is helaas niet gelukt",vro-
lijk een nieuw plan wordt geschreven.
Nadat over het beleidsplan positief kritisch is
gediscussieerd, rnaakten nog een aantal leden,
gebruik van de rondvraag"

AES TI,JUR§TfiUTATTES
Hetaàs ngnnen dó àtóàópen rTïaand twee
bestuursleden hun functie moeten neerleggen"
Zowe! de kersverse wedstrijdsecretaris Henrie
Netters als de voorzitter van het jeugdbestuur
l-lerman Albersen hebben om verschlllende
(privé)redenen bedankt. ln een gezamenli3ke ver-
gadering van het bestuur en het jeugdbestuur is
besloten de krachten te bundelen en (voorlopig)
één bestuur te vormen. Daarnaast zijn er kandi-
daten voor de vacante functies ( wedstrijdsecre-
taris, jeugdvoorzitter en lid technische commissie
jeugd) benoemd.
Deze mensen zullen de komende tijd benaderd
worden. We proberen de func- ffi

voor de komende jaren zijn;
aantal jeugdleden vergroten (F pupillen)

ties op te knippen zodat er
een redelijke tijdsinspanning
van de te benaderen mensen
gevraagd wordt.
Als je een bijdrage aan DETO
wilt leveren en de ambities
van de club spreken je aan
wacht dan niet af,
maar bel 56 69 58!1e *lftuLi hoofdklasse



LEC. NTEUWS

De LEC stelt zich opnieuw voor. Een commissie
van spelers/leiders uit de lagere elftallen. De

LEC probeert de belangen van de lagere elftallen
te behartigen, maar organiseert ook tal van acti-
viteiten.
Zo is er op zaterdag 19 november vanat 20.00
uur een feestavond voor de lagere elftallen (3 tot
en met 11 en de dames), de koste bedragen 15

euro per persoon (muziek, hapje en drankie inbe-
gerepeh, Geen mixjes).
Op vrijdag 30 december is er van 10.00uur tot
14.00 uur het jaarlijkse zaalvoetbaltoernooi in De

Stamper. De deelnamekosten bedragen 2.50
euro per persoon.

Onlangs zijn 2leden van de LEC gestopt. Deze
2 plaatsen zien wij graag weer opgevuld. Wie
denkt een duideli,ike bijdrage te kunnen leveren
aan de LEC, ffield je aan bij een van de LEC-
leden; Andre Wiltvank, Ard Wessels, John
Schumer of Erwin Rhebergen

Vjenne-Rednex is een supportersvereniging voor
Vri ezenveners, ex-Vriezenveners en partners van
leden van onze vereniging met allemaal één
overeenkomst: FC Twentefan in hart en nieren.
De plannen lagen er al jaren, maar sinds 16 sep-
tember 2005 is het dan eindelijk zo verl De
oprichting van Supporters Vereniging Vjenne-
Rednex is een feit!
De afgelopen maanden is het hard gegaan.
Vanaf juni 2005 is er veel en fanatiek vergaderd
en resultaten werden dan ook snel behaald. De

tijdens FC Twenterand- FC Twente door midde!
van een gigantische sfeeractie. Vanaf toen is er
hard gewerkt aan het realiseren van de vereni-
ging. Nilet als resultaat dus de oprichting op 16
september.
EIke (ex-)Vriezenvener ouder dan 18 jaar met
een hart voor FC Twente kan lid worden. Doel
van de vereniging is met name het regelen van
vervoer naar uitwedstrijdon, maar ook het organi-
seren van feestavonden en verschillende acti-
vlteiten. Voor meer informatie kijk op www.vjen-
ne-rednex. nl

Het lidmaatschap kost E 2A per jaar en aanmel-
den kan schriftelijk bij André Wiltvank,
Hammerweg 48, 7671 JB Vri ezenveen of per e-
mail : bartberkhof @ home.nl

ALV §U PPORTER SVERËN T G I NG §

Op maandag 21 november 2005 houdt de sup-
portersvereniging DETO haar jaarlijkse algemene
ledenvergadering. De vereniging houdt haar ver-
gadering in het clubhuis. De vergadering begint
om 20.00 uur. De agenda ligt ter inzage in de
kantine. Het bestuur nodigt alle leden op om te
komen.

NTEUWE TRTBUNE

Zoals u, als bezoeker van ons sportpark, wel
gezien hebt begint de nieuwe tribune vorm te
krijgen. Er wordt keihard gewerkt aan de tribune.
Wel kunnen de mensen nog hulp gebruiken, wilt
u ook meewerken aan de bouw van onze nieuwe
tribune neemt u dan contact op met Gerrit
Borkent. Door de week werkt men van 18.00-
21 .30 en zaterdag van 8.00-12.00 uur. Wij hopen
op uw medewerking. Niet alleen bouwvakkers
kunnen reageren, ook voor hand- en spandien-
sten is nog werk.
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Vjenne-Rednex liet voor het eerst van



VOETBALLEN 
'NÍ 

DE
rTER§TVAKIANT'Ë

Dat er niet alleen een partijtje boardingvoetbal bij
DETO op het terrein kan worden gespeeld bleek
afgelopeÍ'f donderdag wel. De boarding had een
mooi plaatsje in de Westerbouwlanden gekregen"
Alle kinderen tussen de 3 en 10 jaar waren van
harte welkom cm eenpartijtie voetbal tespelen-
Deze rniddag maakte het niet uit of je wel cf
geen lid hent van DETO.
Het ging er fanatiek aan toe, er waren irnmerp
Ieuke prijzen te verdienen. De diverse leiders en
trainers gaven volop ulitleg over de techniek en

andere leuke feitjes die te
vcetbal.
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hebben met

Voor de allerjongste voetballers was er ook een
springkussen opgezet. Alle 60 aanwezige kinde-
ren hebben genoten en hebben er vast behoorlij
wat van opgestoken. Hou het in de gaten want
misschlen staat de voetbalboarding over een tijc
je wel bij jou in de buurt!

§íNÍÏER'.<LAIA§ B TJ §'ETO

Zoals jullie weten heeft Sinterklaas het altijd erg
druk, maar omdat hij DETO zo'n leuke voetbal-
vereniging vindt heeft hlj ook dit jaar weer een
paar uurtjes in zijn drukke agenda vrijgehouden
Hij kornt samen met zijn Piet langs op vrijdag 2
december!
De Sint vertelde dat alle Mini's en alle F-3es van
harte welkom zijn De Sint kan nog niet precles
vertellen hoe laat de Sinterklaasavond begint er
daarom zal hij zorgen dat jullie papa's en mama
binnenkort een brief met meer informatie krijgen
Graag tot vrijdag 2 december
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BU§"I'E§§ CLUB DETO NTEUWS

De BCD is weer uitgebreid met een aantal nieu-
we sponsoren de afgelopen maandeÍ1.

Gerrit Reekers Administratiekantoor is lid gewor-
den, ondanks de verhuizing naar Daarlerveen
blijft Gerrit actief voor DETO en nu ook in de
BCD.
Ook voormalig goaltjesdief Freddy Leushuis is
met zijn Frepat Garage- en Bedrijfsdeuren lid
geworden, Klaas Keen, trainer van ons A 1 elftal
is lid geworden. Klaas is actief met A1

Personeelsdiensten en is gevestigd in Zwolle.
Tijdens ons bezoek aan FC Twente gaf Ton Plegt
van Velthuls BoLlw uit Ootmarsum aan zijn lid-
maatschap van de BCD om te willen zetten in
een subsponsorschap.
Rode draad in deze sponsorwij zigingen ?

A|Iemaal mannen die acti ef zijn of zijn geweest
blj DETO. Gerrit Reekers, Freddy Leushuis en
Ton Plegt waren in het verleden geen onverdien-
stelijke voetballers bij DETO. Het is mooi dat ze
DEïO op d eze manier blijven steunen ! Terwijl
Klaas Keen op dit moment dus als trainer in
dienst is bij onze club. Tijdens het bezoek aan
FC Twente waren ook de gebroeciers Joop en
Freek Veneman van het bedrijf Airco Joop onze
gast. Zii hebben dit uitstapje zo gewaardeerd dat
ze als subsponsor DETO gaan steunen !

De volgende activiteit van de BCD staat gepland
op 30 december; we gaan dan in het Folman
Stadion kijken naar Heracles Almelo - Vitesse"

DE LUCHTBALLOXVAART

de dames wonnen Yfke Plegt van ABN-AMRO
en Marjolein Roelofsen van [Vloerman Makelaars
de prijzen. Maar met de uitvoerinE van de prijs
wil het maar niet vlotten" ïct twee keer toe is de
ballonvaart vanuit h/lander nu al uitgesteld. t

lnmiddels zijn E. Krol ten P. Paulusma al bena-
derd voor de nodige meteorologisch ondersteu-
ning, m aar tot op heden zonder resultaat. Mocht
het er dit jaar toch nog van komen, dan houden
wij u op de hoogte!

STEIESPONí§OR AABffiK 75 JNNR

Onze stersponsor Abbink Vriezenveen Groep
bestaat deze maand 75 iaar, Het bedrijt startte
ooit als elektrotechnisch bureau op het
Westeinde van Yriezenveen. Het is nu al weer
een groot aantal jaren gevestigd op het
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op woensdag 25 mei werd er door de leden van Bedrijvenpark Twente' Het bedrijf heeÍt zich in

de BC DETOfanatiek geschoten op de kleidui- de loop der jaren gespecialiseerd in wegbeveili-

ven. Er waren ook prijswinnaars en een leuke g'ng Flkle jaren gelden werd ook schaafstra

hoofdprijs. De prijzen werden uitgereikt door Techniek B'V' overgenomen' Het bedrijf op het

Benno Sauer van GIBO. Hij bood de vier prijs- BPT werd kort geleden nog uitgebreid en telt

winnaars een heuse ballonvaart aan ! ongeveer honderd personeelsleden. Wij felicite-

Prijswinnaars bij de heren waren Rob Filart van ren onze stersponsor van harte met het 75-jarig

Fitart Travelling en Jan Landhuis van ALMI. Bii jubileum'
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